香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

製造業及工業服務 Manufacturing and Industrial Services

銅獎 Bronze Award





香港飛機工程有限公司 Hong Kong Aircraft Engineering Co. Ltd.

香港飛機工程有限公司引入創新科技以改善能源效益及減低整體的碳足印,如安裝「天花輻射式空調系統」、磁浮摩打空氣壓縮機及使用零排放電動地勤設備等。

Hong Kong Aircraft Engineering Co. Ltd. applies new technologies to improve energy efficiency and lower the overall carbon footprint, including installing radiant ceiling cooling system and magnetic air compressor as well as using zero-emission electric ground service equipment.



於車隊及地面服務設施安裝全球定位追縱系統,監察停車時間以節省 燃料用量。

Installing Global Positioning System to its vehicles and ground service equipment to monitor their idling time and save the use of fuel.



於流動工作間及維修平台安裝太陽能板以減少使用電力及燃料。

Installing solar panels on mobile workshops and maintenance platforms to reduce the use of electricity and fuel.



使用中央空調系統取代傳統柴油推動的 系統,為機艙提供清涼空氣,減少八成的 空氣污染。

Using central air-conditioning system instead of traditional mobile diesel-powered system for supply of cool air in the aircraft cabin to reduce 80% of air pollution.